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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi volt, van és lesz a volt Csepel Művek területén, három különböző
telephelyen elhelyezett 1200 tonna galvániszappal?" címmel, a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Persányi Miklós
környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez. A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

2004 decemberében a csepeli lakosság körében óriási felháborodást keltett,
amikor kiderült, hogy a csepeli közvélemény tudta nélkül, már évekkel
korábban 1200 tonna galvániszapot helyeztek el gyanús körülmények között
a volt Csepel Művek területén . Azonban még ma - botrány kirobbanása utáni
második év elején - sem látunk tisztán a rendkívül nagymennyiségű
veszélyes hulladék szállításának, elhelyezésének, kezelésének engedélyezési
és kivitelezési ügyében .
Kérdéseim az ügy tisztázására, megértésére, és - e példátlan
környezetszennyezés - maradéktalan és haladéktalan felszámolására
irányulnak .

•

	

Kik, mikor és milyen ügyiratszámon engedélyezték az 1200
tonna galvániszap elhelyezését, kezelését, ártalmatlanítását a
volt Csepel Művek három különböző telephelyén?

•

	

Milyen eredetű az említett galvániszap, hot és milyen ipari
műveletek során keletkezett, illetve mi célból és honnan
szállították át Csepelre?

•

	

Mely cégek, vállalatok tevékenysége során keletkezett a
veszélyes hulladék?

•

	

Mely cégek, " ilalatok végezték e veszélyes hulladék kezelését,
ártalmatlanítását, tárolását?
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• Mely cégek, vállalatok telephelyein történt?
•

	

Kik szállították? Ki adta ki, mikor és milyen ügyiratszámon a
veszélyes hulladék szállítási engedélyét?

• Pályázott-e, ütetve nyert-e valamely érintett cég, vállalat,
magánszemély állami forrást e veszélyes hulladék kezelésével,
tárolásával, megsemmisítésével, ártalmatlanításával
kapcsolatban? Ha igen, ki, mikor, milyen forrásból és mekkora
összeget?

•

	

Megfelel-e a jogszabályi tárolási előírásoknak a jelenlegi három
telephely? Megfelelően tárolják-e az 1200 tonna gaivániszapot?

•

	

Mennyiben felelős és mit tehet ebben a kialakult helyzetben az
illetékes, helyi önkormányzat?

• Kik és hol szegték meg a környezetvédelmi törvény, a
hulladékgazdálkodási törvény, a veszélyes hulladékokról szóló
jogszabályok rendelkezéseit, illetve az ún. Aarhusi
Egyezményben meghatározott információhoz és beleszóláshoz
való lakossági jogosultságot?

• Az 1200 tonna galvániszap a Dunától 200 méterre való
elhelyezése, összetétele, jelenlegi tárolási módja fenyegeti-e
baleset- vagy helyi katasztrófa veszéllyel a csepelieket, a
környéken élőket, öletve a Csepel Művek területén dolgozókat?

Várom Miniszter úr kérdéseimre adott megtisztelő válaszait, illetve az ügyről
való teljes körű tájékoztatását!

Budapest, 2006. január 11 .

Tisztelettel:

émeth zi ard
országgyűlési képviselő

2


	page 1
	page 2

